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Närvarande: Anders H, Jesper W, Mattias G, Emma A-H, Linda M, Jimmy H 
 

Besök av nya föräldrar (Anders Stillerfelt, Kristofer Bengtsson, Jonas Persson) 

Anders informerade kort om föreningen och behovet av ledare för att kunna starta upp nya 
lag. Jonas Persson kan tänka sig att bli ledare för 15/16-laget och Kristofer Bengtsson kan ställa 
upp för 17/18-laget. Möjlig uppstart tisdag 23 november 18-19, Anders kollar med skolan och 
håller kontakt med Jonas och Kristofer. 

 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Emma A-H 

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter kom upp 

§4 Status konstgräs: Linda och Anders har träffat förvaltningschef och nämndsordförande 
(Kultur & Fritidsförvaltningen) vilka bad om ursäkt. Planen nu är att det ska vara klart i april 
2022. Avrinningen är numera löst och utgör inte längre något hinder. Nästa konstgräsplan som 
invigs i Kalmar kommer att vara i Läckeby. Som kompensation för förseningen har fått bättre 
träningstider i Lindsdal. Tillfällig belysning på grusplanen kommer dock att placeras ut innan 
dess så att denna plan kan användas för träning. Beträffande upprustning av klubbstugan för 
att andra föreningar ska kunna få tillträde för nyttjande av konstgräsplanen ber Anders om en 
offert på detta från Kim Stribrand. Kim är dessutom intresserad av att hans företag ska synas 
på Åbyvallen och allaktivitetsplanen. Vi erbjuder honom skyltar på båda platserna för 3000 kr 
och lite jobb. 

§5 Status padelprojektet: inget nytt i frågan. Efter nyår kan vi börja söka olika bidrag igen. 

§6 Uppstart lag 15/16 och 17/18: se ovan 

§7 Julmarknad 12/12 kl 11-16: Bygdegårdsföreningen arrangerar ett möte angående detta 
den 9 november. Från föreningens sida frågar vi Kim Stribrand om han kan tillverka en 
fiskdamm/bollplank som kan användas vid julmarknaden och liknande evenemang. Vi har lite 
bygdepengar kvar, max 4000 kr. 

§8 Övriga frågor:  

-Ryssby-Åby församling är intresserade av att sponsra föreningen med 2000 kr och skylt på 
Åbyvallen 
-Offert för plåtarbetet på taket är på gång 
-Bygdepengen ska redovisas: pickleboll, utegym/grillplats, innebandyklubbor, leksaker, 
blommor. Vi undersöker dessutom om vi kan få anstånd för de 75 000 som avsattes till 
padelprojektet. 
-Jesper och Anders hänger upp TV:n i klubblokalen 
-Vi måste få tillbaka taggar till Rockneby allaktivitetshus/Fjölebro från tidigare tränare. Anders 
mailar Kultur & Fritid vilka har namnen på de som hämtat ut taggar. 
 

Nästa möte: 6 december 


